
Protokoll styrelsemötet Kv. Nätet samfällighetsförening 

                                       2021-09-01 

Närvarande :Saida Gouiom Gudrun Samuelson Andreas Johansson Hans Hultman                 

Christer Carlsson Tony Jonsson Christine Davidsson  Jenny Juhlin och Bernt Karlsson 

 

1.Mötets öppnande.                                                                                                           

Ordförande öppnade mötet.                                                                    

                                             

2.Dagordningen.                                                                                                                

Dagordningen fastställdes.                                                                

                                                                                                                                                                                                                        

3.Protokollsjustering.                                                                                                                    

Att justera protokollet valdes Tony Jonsson.    

 

4.Föregående protokoll.                                                                                                          

Föregående protokoll godkändes av mötet.                                                             

                                     

5.Kassarapport.                                                                                                                                                                    

Ordförande Christer Carlsson informerade om ekonomin.                                                 

Kassarapporten följer med protokollet som bilaga.                                     

 

6.Området.                                                                                                                                                                                      

Områdets  ytor som skall trimmas och slyas  av riksbyggen, kommer att påbörjas under 

vecka 36.  Fortfarande använder fastboende gästparkeringarna. Vilket inte är tillåtet,          

Kan  vi inte  få ordning på detta problem får vi ta hjälp utifrån.   

Vi vill uppmana   Fastighetsägarna att se över sina tomter så att inte växterna och buskar 

hänger över mot grönområde och asfalterade gångar. Med tanke på framkomligheten 

och en  eventuell  vinter.  

  

7. Skrivelser/Rapporter                                                                                                                         

Ett mail har kommit från en fastighetsägare ang, råttor som han haft problem med.    

(obs! inga möss  )  Det är viktigt att de som har komposter på tomten har koll på dessa.  

Råttorna  finns  det gäller att bekämpa dom .    

                        



8. Övriga frågor.                                                                                                                                      

Gått igenom handlingar till årsstämman.  Ingen motion har kommit in.                                            

Andreas Gården är bokad  till den 28 september kl 18.00  2021. 

 

9. Nästa möte.                                                                                                                                               

?????????????                                                                                                                            

 

10. Avslutning.                                                                                                                                 

Ordförande Christer Carlsson  avslutade mötet. 

 

 

 

 

……………………………………………………                                     ……………………………………………..       

Ordförande. Christer Carlsson                                           Sekreterare. Bernt Karlsson 

 

 

 

…………………………………………                                                                                                            

Justeras. Tony Jonsson                                                                          

                                                                                                                     

 

 

 

                                                                                                                  

             


